
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 15. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 462
Ministeren bedes redegøre for antallet af borgere, som har henvendt sig til Ar-
bejdsskadestyrelsen efter Kammeradvokatens kritik af 25. juni 2014 om sty-
relsens sagsbehandlingspraksis vedrørende krav om at få genoptaget deres
sag. Redegørelsen bedes fordelt efter sagsområde, samt hvor mange sager,
der er optaget og eventuelt afsluttet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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